



PROVINCE DE QUÉBEC

VILLE DE POINTE-CLAIRE

AVIS PUBLIC

DEMANDE D'USAGE CONDITIONNEL

Le 2 avril 2019, à 19 h 30 ou aussitôt que possible par la suite, le conseil municipal de la Ville de Pointe-Claire sis à 451, boulevard Saint-Jean, à Pointe-Claire, statuera sur la demande d'autorisation de l'usage conditionnel suivant :

- **Au 15, avenue Cartier, à Pointe-Claire**, permettre l'occupation d'une partie du bâtiment par un usage commercial de Classe D-1, à savoir *Victor Rose Espresso Bar (café)*.

Toute personne intéressée peut se faire entendre par le conseil relativement à cette demande au cours de la séance du **2 avril 2019**.

Donné à Pointe-Claire, ce 13 mars 2019

Danielle Gutierrez
Assistante greffière



PROVINCE OF QUEBEC

CITY OF POINTE-CLAIRE

PUBLIC NOTICE

REQUEST FOR A CONDITIONAL USE

On April 2nd, 2019, at 7:30 p.m. or as soon as possible afterwards, at the City of Pointe-Claire City Hall, located at 451 Saint-Jean Boulevard, the City of Pointe-Claire municipal council shall rule on an application for authorization of the following condition use:

- **At 15, Cartier Avenue**, in Pointe-Claire, to permit that part of the building be occupied by a Class D-1 commercial use, namely *Victor Rose Espresso Bar (coffee shop)*.

Any interested person may be heard by the municipal council in relation to this request during the meeting scheduled for **April 2nd, 2019**.

Given in Pointe-Claire on March 13th, 2019.

Danielle Gutierrez
Assistant City Clerk